
 
PROTOKOLL 

 

Styremøte # 3 – 2023    

Avholdt tirsdag 28. februar 2023, klokken 19.30 på teams. 

 

Tilstede:   President:  Stian Grimseth, Tambarskjelvar IL  

Visepresident:   Børge Aadland, AK Bjørgvin  

Styremedlem:   Hilde Næss, Lørenskog AK 

Styremedlem:   Tryggve Duun, Trondheim AK 

Vara styremedlem:  Randi Schei, Hitra VK 

   

   Generalsekretær: Svein-Erik Edvartsen 

 

Inviterte tilstede: Seniorkonsulent: Arne Grostad 

   Utviklingsansvarlig: Rebekka Helen Fremstad 

 

Ikke møtt:  Styremedlem:   Tinna Ringsaker, Spydeberg Atletene 

Vara styremedlem:  Bendik Dalen, Kvadraturen VK 

 

 

SAK 18/23 PROTKOLL FRA STYREMØTE # 2 – 2023 AVHOLDT 14. FEBRUAR 2023 

 

Protokollen fra styremøte # 2 - 2023 ble sendt styret umiddelbart etter møtet. 

 

VEDTAK: Styret vedtok protokollen fra styremøte # 2 uten merknader.   

 

SAK 19/23 HABILITET 

 

Styret inviteres til å vurdere sin habilitet i de ulike saker i styremøte # 3 – 2023. 

 

VEDTAK: På spørsmål om noen styremedlemmer anså seg inhabile i noen av sakene som ville bli 

behandlet i møtet, ble følgende besluttet: 

 

a)  President Stian Grimseth under sak 20/23 da Tingheftet ble gjennomgått og  

forslaget «Hall of fame» som ble fremmet av styremedlem Trygve Duun. 

 

b) Under sak 22/23 var det en kort diskusjon om habiliteten til styremedlem Tryggve 

Duun. Han ble deretter erklært inhabil i nevnte sak. 

 

SAK 20/23 FORBUNDSTINGET 2023 

  

 Vedlagt sakslisten fulgte forslag til tinghefte 2023 og årsrberetning 2022, samt program til 

leder - / trenerseminaret og Forbundstinget. Vedlagt fulgte også kostnadsoverslag. 

 

VEDTAK: Styret gjennomgikk tingheftet og årsberetningen, og vedtok dette som foreslått med 

noen justeringer som sendes alle tingdelegater jfr. NVFs lov.  

 



SAK 21/23 BUDSJETT 2023 

 

Det ble vist til utsendelse til styremøte # 1 og 2. Vedlagt sakslisten følger utkast # 4 til 

budsjett for 2023. 

 

VEDTAK:       Styret vedtok budsjettutkast # 4 som legges frem for Forbundstinget.  

 

SAK 22/23 NOMINASJONER FRA TRONDHEIM AK 

 

Generalsekretæren mottok følgende lørdag 25.02.2023: 

 

Trondheim AK viser til NVFs LOV § 21, og ønsker å nominere følgende til NVFs 

Hederstegn:  

 

1. Ketil Wiik Johnsen 

2. Ole Erik Raad 

 

Ketil Wiik Johnsen ble første gang valgt inn i styret i klubben i 1977, og han har sittet 

sammenhengende i styret siden 1993. Han har vært vært kasserer like lenge!  Dvs i 30 år!  

Ketil Wiik Johnsen er ikke bare en administrativ drivkraft og dyktig tillitsvalgt. Han er 

også en av de som fortsatt møter opp på lokalet tre ganger i uka og bidrar med instruksjon 

og miljøskaping. Han her i så måte en av hovedbidragsyterne til Trondheim AKs resultater 

både på bredde og topp. I tillegg til vervene i klubben har Ketil Wiik Johnsen i en årrekke 

hatt verv i regionen. Nå de siste årene som leder av kontrollutvalget. Ketil Wiik Johnsen er 

en av tre som sitter i klubbens anleggsutvalg, og er nå en av foregangspersonene for å få 

bygd et nytt stort vektløfterqanlegg på Leangen i Trondheim.  Han er en av klubbens 

æresmedlemmer. Vi i Trondheim AK er ikke i tvil om at Ketil Wiik Johnsen svært godt fyller 

kravene til NVFs hederstegn for administrativ innsats i klubb og region. Han har utvilsomt 

"lagt ned et stort arbeid i egen klubb, eller region på en slik måte at det har påvirket og 

bidratt vesentlig til vektløftingens fremme i Norge. Kandidaten må i så fall ha utmerket seg 

særskilt og arbeidet strekke seg over en periode på minst 25 år" 

 

Ole Erik Raad har vært en frontfigur i Trondheim AK siden tidlig på 80-tallet. Han var 

sekretær i styret i Trondheim AK i perioden 1983-1985. Han var deretter leder i perioden 

1990-1991, kasserer 1991-1992, leder i perioden 1992-2006, og varamedlem i perioden 

2007-2015.  Helt fram til nå har han vært en av de virkelig store drivkreftene i klubben, og 

har en stor del av æren for at klubben fortsatt eksisterer. Ole Erik Raad er sammen med 

Ketil Wiik en av tre som sitter i klubbens anleggsutvalg, og er nå en av foregangspersonene 

for å få bygd et nytt stort vektløfterqanlegg på Leangen i Trondheim.  Raad bidrar nå som 

trener i klubben. Han er fra før tildelt «Tillitsmannsnåla" og er en av klubbens 

æresmedlemmer. Vi i Trondheim AK er ikke i tvil om at Ole Erik Raad svært godt fyller 

kravene til NVFs hederstegn for administrativ innsats i klubb og region. Han har utvilsomt 

"lagt ned et stort arbeid i egen klubb, eller region på en slik måte at det har påvirket og 

bidratt vesentlig til vektløftingens fremme i Norge. Kandidaten må i så fall ha utmerket seg 

særskilt og arbeidet strekke seg over en periode på minst 25 år" 

 

I og med at NM senior går i Trondheim i år, hadde vi satt stor pris på det dersom styret i 

NVF finner de to kandidatene verdige til å motta hederstegnet, og at de hvis mulig, kunne 

fått hederstegnet utdelt under NM senior.  

 

Mvh Elisabeth Settem, nestleder Trondheim AK  

/Innsendt på vegne av Trondheim AK 

 

VEDTAK:       Styret besluttet å dele ut hederstegn til Ketil Wiik Johnsen og Ole Erik Raad under    

NM 2023. 

 

 

 



 

SAK 23/23 SKRIFTLIGE ORIENTERINGSSAKER 

 

 Møte med Nidelv ifbm. NM og ny stevneprotokoll 18.02.2023 

 https://vektlofting.no/nyheter/2023/over-40-frivillige-klare-for-arets-norgesmesterskap/ 

 

 Møte med alle regionsledere på teams 21.02.2023 

 https://vektlofting.no/nyheter/2023/v/ 

 

 Samling i Tyskland uke 8: 

 https://vektlofting.no/nyheter/2023/god-trening-og-god-stemning-pa-treningssamling-i-

leimen---tyskland/ 

 

 Samling på Olympiatoppen 17.02 – 19.02.2023 

 https://vektlofting.no/nyheter/2023/test-samling-pa-toppidrettssenteret/ 

 

 Svar fra NIF ang. strømming av arrangementer 

 Sendt hele styret og alt i rute til NM. 

 

 Tilskuddsordning for anlegg til idrett og fysisk aktivitet - innspill fra Norges 

Vektløfterforbund 

 Sendt som kopi til styret og alt i rute – utarbeidet av styremedlem Hilde Næss. 

 

 EM i Armenia – evt. deltakelse av utøvere fra RUS/BLR 

 Brev sendt NIF – kopi sendt styret 25.02.2023 

 

 Søknad Lotteri – og stiftelsestilsynet og IMDI 

Kopi av søknader sendt styret. 

 
Byttet klubb 

16.02.2023: Geir Johansen melder overgang fra T&IL National til Spydeberg Atletene. 

 

Approbering stevner  

20.02.2023        Breimsbygda IL               24.04.2023             Kl 18,00            Byrkjelo 

21.02.2023        Tambarskjelvar IL           28.02.2023             Kl 18,00            Naustdalhallen 

 

Flytting stevne 

24.02.2022          Tromsø AK flytter stevne fra 26 mars til 19 mars kl 12,00 Klubblokalet 

 

VEDTAK: Styret tok orienteringene til etterretning. 

 

SAK 24/23 MUNTLIGE ORIENTERINGSSAKER 

 

 Møte med Olympiatoppen på teams 22.02.2023 

President Stian Grimseth orienterer 

 

Møte med Tambarskjelvar på teams 26.02.2023 

President Stian Grimseth og styremedlem Børge Aadland orienterer  

 

 Ny aldersklasse master internasjonalt 

Styremedlem Børge Aadland orienterer  

 

Ansettelse av organisasjonskonsulent 

Generalsekretær Svein-Erik Edvartsen orienterer 

 

 Kvadtraining 

Utviklingsansvarlig Rebekka Helen Fremstad orienterer 

 

https://vektlofting.no/nyheter/2023/over-40-frivillige-klare-for-arets-norgesmesterskap/
https://vektlofting.no/nyheter/2023/v/
https://vektlofting.no/nyheter/2023/god-trening-og-god-stemning-pa-treningssamling-i-leimen---tyskland/
https://vektlofting.no/nyheter/2023/god-trening-og-god-stemning-pa-treningssamling-i-leimen---tyskland/
https://vektlofting.no/nyheter/2023/test-samling-pa-toppidrettssenteret/


 BRIK 

Utviklingsansvarlig Rebekka Helen Fremstad orienterer 

 

VEDTAK: Styret tok orienteringene til etterretning og fattet følgende vedtak: 

 

• Ny aldersklasse master internasjonalt  

Administrasjonen v/ seniorkonsulent setter opp nye standarder. Norgesrekorder 

noteres fra 01.01.2023.  

 

Til erstatning fra Norske standarder oppdateres beste resultater fra november 

2018 – d.d. for ungdom, junior og senior. 

 

SAK 25/23       NESTE STYREMØTE 

 

VEDTAK:  Styret berammet neste styremøte til tirsdag 21. mars klokken 19.30. 

 

SAK 26/23 EVENTUELT 

 

  * Det berammes eget møte der organisering av dommervirksomheten er tema. 


